
 

 

ACTA DE LA REUNIÓ DE LA COMISSIÓ PERMANENT DEL CONSELL DE POBLE 

Identificació de la sessió:  
 
Data: 3 de novembre de 2016 
Inici:  21:05 h 
Fi: 22:30 h 
Lloc : Unió Batllorienca 
Caràcter de la sessió: ordinari 
 
Assistents: 
 
Presidenta :  M. Helena Lagarda Planas 
  

Anna Oliver  Torrent   particular 
Anaïs Medina Terradas  particular  
Carme Luis Puig  particular 
Joaquim Pagès Oliver  particular 
Berta Martín Garcia  particular 
Jofre Jovellar Ortega  particular 
Jordi Comajuan Brutau  particular 
Lluís Prat Pineda  Club Esportiu La Batllòria 
Rosa Forné Geli  patronat de la gent gran 
Joan Ridorsa Juhé   “ “ 
 

Secretària:  Àngels Berenguer Puig 
 
Altres assistents : Cristina Montoya, en representació de l’AMPA de l’escola Montnegre.  
 
Han excusat l’assistència la Sra. Rosa Pizarro, el Sr. Dídac Heredia i el Sr. Jordi Gómez  
 
 
Ordre del dia: 
 

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
2. Informació de la presidenta 
3. Informació de les comissions 
4. Torn obert de paraula 

 
 
Desenvolupament de la sessió:  
 
La senyora presidenta del Consell de Poble de La Batllòria obre la sessió a les 21:05 h.  
 
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 

La Sra. presidenta pregunta als membres del Consell si han rebut i llegit l’esborrany de l’acta 
de la sessió anterior i si han de fer alguna observació.  

En no formular-se cap objecció, per unanimitat dels membres presents, s'acorda l’aprovació de 
la referida acta.  

 
 



 

 

 
2. Informació de la presidenta 
 
La Sra. presidenta explica el malentès que hi va haver entre alguns membres del Consell de 
Poble i les entitats. Sembla ser que el fet d’assistir a alguna de les darreres reunions que fan 
les entitats, s’ha pres com una intrusió per part del Consell, que el consideren massa crític amb 
les seves activitats.  
 
Caldria, per tant, reforçar la idea que el Consell de Poble té un esperit col·laborador amb les 
entitats i que el seva presència a les reunions obeeix únicament a l’ànim d’ajudar en allò que es 
necessiti, sempre en benefici del poble.  
 
La Sra. Oliver apunta que l’ús de l’Aulari és un dels focus de conflicte amb les entitats. 
 
La Sra. Montoya comenta que en breu l’Escola deixarà lliure l’espai de l’Aulari, tot i que l’AMPA 
té previst demanar poder fer-ne ús.   
 
Tot seguit, la Sra. presidenta explica els canvis pel que fa el muntatge de les carrosses de 
Carnaval :  
 
Es faran unes bases per les carrosses, a partir de les quals es farà el muntatge, dissenyat per 
una persona contractada per l’Ajuntament i comptant amb l’assessorament i la col·laboració de 
les entitats.  
 
Aquestes carrosses es guardaran i muntaran en una nau de Sant Celoni, atès que ja no és 
possible tenir-les a la Roca Umbert, perquè la propietat ja no ens deixa utilitzar aquest espai.  
 
La Comissió de Festes ja ha estat informada d’aquests canvis i hi ha estat d’acord. 
 
La Sra. Montoya apunta que efectivament les entitats han estat informades de que podran 
col·laborar amb el disseny i el muntatge de la carrossa, tot i que caldrà respectar el disseny 
establert inicialment.  
 
Es comenta que això deixa poc marge per fer les carrosses al gust de cada entitat.  
 
El Sr. Jovellar pregunta si hi ha la possibilitat de llogar alguna nau per evitar que les carrosses 
s’hagin de muntar fora de La Batllòria. És important –diu- que les  entitats no perdin aquesta 
tasca de poder muntar les seves pròpies carrosses en el seu poble.  
 
La Sra. presidenta explica que es necessita un espai força ampli per guardar totes les 
carrosses i actualment no hi ha cap lloc disponible amb prou capacitat a La Batllòria.      
 
A continuació es dóna un cop d’ull a l’esborrany del nou plànol de La Batllòria per si cal afegir o 
modificar quelcom abans de portar-lo a impremta. S’anoten alguns canvis a fer.  
 
La Sra. presidenta comenta que fa alguns dies hi va haver una reunió amb l’Ajuntament de 
Riells i Viabrea per l’arranjament de la C35 al seu pas per La Batllòria. El projecte està aprovat, 
però depèn de Riells i Viabrea, atès que afecta el seu terme municipal. Es farà una rotonda que 



 

 

millorarà la seguretat i un pas soterrat més llarg i accessible per travessar la carretera. Les 
obres han de començar en breu.  
De tota manera, malgrat que les obres pertanyin al municipi de Riells, l’alcalde de Sant Celoni 
es va oferir a acompanyar l’alcalde de Riells a la propera reunió amb el departament de 
Carreteres per fer més força alhora de demanar l’inici d’execució de les obres.  
 
Es proposa fer un canvi de data del plenari previst pel desembre. S’acorda fer la darrera sessió 
plenària de l’any el dia 30 de novembre.  
 
3. Informació de les comissions 
 
Atès que no hi ha cap tema concret a parlar per part de les comissions, es passa al torn obert 
de paraula.  
 
4. Torn obert de paraula 
 
El Sr. Gómez es queixa de la manca de neteja a la urbanització Royal Park.  
 
El Sr. Prat apunta que la Policia local passa molt poc per La Batllòria i si ho fan no baixen del 
cotxe. 
 
El Sr. Pagès comenta que a l’alçada del número 26 del carrer Major el clavegueram està 
embossat i quan plou molt hi ha un rebuf d’aigua. Ja s’ha avista a Espai Públic, però.  
 
Es comenta que per la propera Festa Major s’instal·larà una carpa a la pista de l’Escola en lloc 
de fer l’envelat. Se n’encarrega la Comissió de Festes.  
 
El Sr. Jovellar pregunta quan està previst que es faci l’arranjament de la paret de l’espai del 
Safareig. 
 
La Sra. Montoya comenta que el vidre de la porta de l’aulari està trencat.  
 
La Sra. Oliver explica la problemàtica que hi ha al carrer Breda, davant de l’estanc, on està 
prohibit aparcar, però, tot i així, la gent hi aparca. Manca una senyalització clara, sobretot per 
evitar que la gent surti en contra direcció. 

***** 

Atès que no hi ha més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a les 22:30 hores i s’estén la 
present acta amb el vistiplau de la senyora presidenta.  

 
La secretària de la sessió    Vist-i-plau 
Àngels Berenguer Puig     La presidenta del Consell de Poble 
       M. Helena Lagarda Planas 


